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GELUKKTG NIEUWJAAR
Allereerst wens ik namens het bestuur van
DETO iedereen een heel goed 2006 toe. Dat het
sportief maar veel belangrijker nog privé een
goed jaar mag worden. We treffen elkaar op de
nieuwjaarsreceptië van DETO komende zaler-
dag.

N/,EITWE TRA'N'ER DETO I
Begin december gaf Geert Veldhuis aan na dit
seizoen naar Achilles'12 te vertrekken.
We hebben eind november met elkaar gespro-
ken. ln dat gesprek heeft DETO aangegeven wel
de intentie ïe hebben om met Geert door te
gaan, maar we wilden een aantal belangrijke
wedstrijden ( DVS en Apeldoorn) af wachten. ln
die wedstrijden zou de goede ontwikkeling qua
voetbal omgezet moeten worden in resultaten.
Uiteindelijk werden de wedstrijden afgelast en
koos Geert voor zekerheid middels een tweejarig
contract bij Achilles,
Dus op zoek naar een nieuwe trainer en er was
haast geboden want de trainerscarrousel was al
een paar weken op volle toeren. We hebben
gesproken met vier kandidaten en uit die kandi-
daten, sprong er één uit; René Nijhuis. Voormalig
profvoetballer bij FC Twente, FC Den Bosch en
Heracles Almelo en tegenwoordig trainer van FC
Twente 81 . René zocht een ambitieuze club om
ziin trainerscarrière een vervolg te geven en hij
heeft die club in DETO gevonden. Hopelijk kun-
nen we de ambities van beide partijen omzetten
in resultaten. Daarnaast kunnen we als club nog
veel opsteken van een man die werkzaam is in
één van de toonaangevende jeugdopleidingen in
Nederland. Verderop in de nieuwsbrief stelt René
Nijhuis zich aan u voor, Verder is ook het

DETO N T EUWJAIARSR ECEPTi, E

De Nieuwjaarsreceptie van DETO wordt
gehouden op zaterdag 7 januari 2006. Wij
hopen veel ledefl, sponsoren en andere
belangstellenden persoonlijk de hand te
schudden in ons clubhuis vanaf 15.00 uur.

tweede selectie verlengd. Hij gaat tevens volgend
seizoen het Beloftenteam van DETO begeleiden.
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ONTW/IKKEL,INGEN
SPORTCOMPLEX

We hebben gesproken met wethouder Visser
over de oplossing die DETO en Dos'37 hebben
voor het ruimtegebrek van Dos: DETO een veld
erbij bij Amicitia en Dos het veld vijver geheel in
gebruik, nu delen we het veld vijver met elkaar.
De wethouder heeft aangegeven op korte termijn
onze oplossing niet te kunnen realiseren. Er is
door de gemeenteraad geld gereserveerd om
een extern bureau onderzoek te laten doen naar
een oplossing inzake de herinrichting van sport-
park Het Midden. Visser wil dat onderzoek
afwachten. ln zijn positie kan
ik me dat wel voorstellen. Toch
blijft het frustrerend om te
ervaren hoe in deze besluit-
vormi ngsprocessen plaatsvi n-
den. We wachten het onder-
zoek van dat bureau dus maar
weer af ....

Corné van het Laar
contract ffinnie van Veen als trainer van de



EVEN VOORSTELLEN ,.A

RENÉ NIJHT/.IS
Geboren in Enschede op 't8-11-1968. Samen-wonend met de voorzitter en overige leden uit het bestuur,

en vader van een zoon van 4 en een dochter van 6. Technische Commissie en een aantal spelers heb ik

Als voetballer begonnen bij UDI Enschede toen ik 7 een heel goed gevoel over gehouden. Uit die spelers-

was en ook later tijdens mijn actieve loopbaan als prof- groep ken ik nog wat jongens die bii Heracles hun

voetballer daar de 1e stappen als trainer gezet bij het opleiding deels hebben genoten: Jerry van Staa, Ercan

Al elftal en een aantal maandjes als interim-trainer van Sancar en Sander Oude Niihuis. Daarnaast lopen er

het eerste elÍtal in de 5e Klasse. Als 1S-jarig spelertje nog genoeg andere spelers met veel potentie en een

in de jeugdopleiding van FC Twente begonnen vanuit hele goede wedstrijdinstelling. Die mentaliteit is voor

de Twentse selectie o.l.v. lssy ten Donkelaar. ln de mij een belangriik Íundament om hoger mee te spelen

periode van 5 jaar als speler bij FC Twente als trainer dan de huidige stand op de ranglijst. Daarvoor wil ik

gehad: Niels Ovenrueg, Epi Drost, Kees Rijvers, Ron werken aan een verbetering van de voetbaltechnische

Spelbos, Eddy Achterberg en Theo Vonk. De laatste en tactische aspecten (een weg die Geert Velthuis al is

liet me op 19-jarige leeftijd debuteren in Twente 1, de ingeslagen)die nodig ziin om uiteindelijk mee te kunnen

enige competiewedstrijd die ik ooit in de basis in de strijden voor het kampioenschap. lk weet ook dat dat

eredivisie voor FC Twente zou spelen. Verder als prof niet van de 1 op andere dag lukt, dus zal ik daar ook

10 jaar met name eerste-divisie gespeeld bij FC Den met geduld elke week hard met de spelers aan werken.

Bosch, TOP Oss en van '96 Um '99 bij Heracles. lk weet verder dat de supporters en volgers van het le
Hoogtepunteni BekerÍinale 1991 in een uitverkochte elftal zeer kritisch kunnen zijn, maar dat vind ik alleen

Kuip tegen Feyenoord(1-0 verlies) en de promotie naar maar goed. Zolang dat maar onderbouwd en reèel is.

de eredivisie met FC Den Bosch in 1992. Verder o.a. lk ben zelÍ namelijk ook vrij kritisch. Met name in de

als trainer gehad: Rinus lsraël, Hans Dorjee, Chris eerste plaats naar mezelf toe, maar ook richting spe-

Dekker en Gerard Marsman. Als speler nog 1 seizoen lers ben ik niet alte snel tevreden. lk wilde lat zo hoog

voor Stevo(Guus Hoevenberg) gespeeld en 1 jaar mogelijk leggen, maar wil daar wel reëel in blijven.

Sportclub Enschede(Paul Krabbe), voordat ik als trai- DETO wil ook het peil van de jeugdteams omhoog

ner verder ging. Bii FC Twente 3 jaar de C-junioren en brengen. lets wat enorm belangrijk is om ook stabiel in

2iaar de B-junioren getraind op een niet te onderschat- de top van het amateurvoetbal te blíiven. Mijn voorkeur

ten niveau. Deze jongens spelen tegen Ajax, zou dan ook uítgaan naar het zoveel mogeliik inpassen

Feyenoord en PSV en trainen 4 tot 6 X per week. lk van jeugd en/of spelers uit de directe omgeving die

heb heel veel plezier beleefd in mijn functie, waarin pri- graag voor DETO willen spelen. Deze jongens moeten

mair staat het ontwikkelen van het individu en dus min- dan natuurlijk wel over de benodigde basiskwaliteiten

der het collectieve presteren en de stand op de rang- beschikken. Het behouden van je eigen identiteit blijft

lijst. Mijn taak was voornamelijk het zo snel mogelijk belangrijk, maar om hoger op te komen ontkom je er
door laten stromen van een speler naar een hoger soms ook niet aan om een speler van buitenaf te bena-

niveau, dus van B1 naar 41. Wat me nu aantrekt is het deren. Deze zal dan wel die extra meenuaarde moeten

laten ontwikkelen van het hele team op een voor mij zo hebben die binnen de club op dat moment niet aanwe-

hoog mogelijk niveau, naast natuurlijk het verbeteren zig is. Tot slot: DETO een ambitieuze, goede club en ik,

van de individuele spelers. Daarom is DETO voor mij een zeker niet minder ambitieuze trainer, hebben

een grote uitdaging. Het is in de regio nog steeds een elkaar voor komend seizoen gevonden. lk ben DETO

vereniging met een hele bekende en goede naam met alvast dankbaar voor miin kans om in het seniorenvoet-

een riik voetbalverleden. Daarnaast weet ik dat de club bal op een goed niveau mijn kennis over te brengen en

enorm ambitieus is en weer in het spoor wil raken van hoop uiteraard dat we samen succesvol zullen zijn.*H*-:- .-----*--,*.*
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§PEELSCHEMA DETO 1

Door de afgelastingen in november en december
heeft de KNVB hiervoor nieuwe datums vastge-
steld. Op de website kunt u onder "DETO 1"

lezen welke data ziin toegevoegd en de bijbeho-
rende aanvangstijden.

ZAA LV O ET BALT O ERN' O O T E N
JEUGD

Voor de jeugd worden de volgende zaalvoetbal-
toernooien georganiseerd :

5 januari 2006: Onderling toernooi At/m D jeugd
in de Stamper (de hele dag)
B januari 2006: E en F jeugd toernooi in De
Klaampe Westerhaar of in De Stobbe
Vroomshoop
15 januari 2006: E en F jeugd toernooi in De
Klaampe Westerhaar of in De Stobbe
Vroomshoop.
Meer informatie over deelname volgt via je leider.

JEUGDACTTVTTEITEN
WINTERSTOP

Zoalsjullie weten worden en in de winter bij
DETO diverse activiteiten georganiseerd. Hier
volgt een overzicht van alle activiteiten:
04 januari : Onderling zaalvoetbaltoernooi in de
Stamper voor A, B, C en D jeugd
13 januari : Verrassingstocht voor de A, B en C
jeugd ( 's avonds ).
28 januari: Rondleiding bij FC Twente voor de D
en E jeugd
04 februari : Puzzeltocht Sahara voor de E en F
jeugd ('s morgens ).
11 februari: Kids City voor de F jeugd + mini's ('s
morgens en een gedeelte van de middag)
Voor meer informatie ove r deze activiteiten kun je
contact opnemen met de leider of met Diana
Eggengoor (0546) 56 64 64.

DETO JEUGD OP LANGE LATTEN
Evenals voorgaande jaren stond het uitstapje
naar de kunstskibaan in Wijchen weer op de acti
viteitenlilst van de jeugd. Ongeveer zestig A-, B-,
C- en D-leden en begeleiding vertrokken 29
december 2005 in alle vroegte richting het zurider
van het land. Nadat iedereen passende schoe-
nen en ski's had gekregen kon het feest begin-
nen. De allerjongste voetballers kregen 's och-
tends les van professionele skileraren. Er werd
flink geoefend op remmen, bochten maken en
het gebruik van de skilift werd voorgedaan. Dit
alles ging uiteraard gepaard met veel vallen en
opstaan. Na de middag was er voor iedereen de
gelegenheid om vrij te skiën of sleetje te rijdeÍ'I.
Hier werd dan ook gretig gebruik van gemaakt.
Op de site www.deto.nl vind je een foto-overzichï
van het uitstapje!
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LEC-NIEUWS mutsen, voorzien van het DETO-logo ffir
A,ereerst de beste wensen voor 2006 van de :#f"ïT,l:f::ÏJI""jJ;TiXï !nÏif"#i",:",ï1
LEC. Wij zitten alweer in het nieuwe jaar, de jaarsreceptie van zaterdag 7 ianuari zal de
feestavond en het zaalvoetbal hebben we alweer Bultside in de kantine de artikelen weer te koop
gehad. De volgende activiteit is het 7-legen-7 aanbieden. Zorg datje dan van de partij bent,
toernooi op 2l januari 2006. De aanvangstijd is want voor sommige artikelen geld nu al: OP =
nog niet bekend, vraag dit even bij de leiders na. OP !

:ËïJà :",';l :"Jl ïffi :LffiAï H ;',: :?3: f 
^,,iedere speler zich dat realiseert en ieder elftal

meewerkt in het uitlenen van spelers, moet dat NIEUWE §POilSOREN
veel beter kunnen dan het afgelopen halfjaar.
De LEC zoekt nog steeds 2 mensen die de gele- Ook van de Businessclub is er in het nieuwe jaar
deren kunnen komen versterken. weer (goed) nieuws te melden. We gaan aardig
Geinteresseerden kunnen zich melden bij:AndrÈ op weg naar de honderd leden van de BC
Wltvank en Ard Wessels (DETO 8), John DETO. Als de lijn zich doorzet zoals in afgelopen
Schumer (DETO 7) of Erwin Rhebergen (DETO jaar zullen we ons honderdste lid in 2006 mogen

ffi ï,xilÏ,* ïïl ts?ïB: ï:t*: ;3#ï',j' "
NhEUW LOGO OP FANARTIKELEN ygg_twee nieuwe leden bij de Busineésdub

DETO begroeten. Lucas Duiksport uit Nijverdal
De Bultside is begonnen met de verkoop van wordt subsponsor van DETO. Dick Lucas is al
een nieuw assortiment met fanartikelen. De mer- een aantal keren op uitnodiging van Jan
chandise is allemaal voorzien van het nieuwe Landhuis bij activiteiten van de BCD geweest.
clublogo. Natuurlijk zijn er T-shirts, zwarl en wit, Lucas bevalt dat zo goed dat hij nu zelÍ lid is
in de maten L Um XXL. Nieuw is dat de zwarte T- geworden. Ook is Mijn Makelaar Stegeman lid
shirts ook in kindermaten te verkrijgen zijn:104 geworden van de Businessclub. Zowel Dik Lucas
tlm 152. Ook zijn er weer petten en paraplus te als Henk Stegeman welkom bij de BC DETO!
koop. Voor het eerst verkoopt de Bultside ook ijs- 
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